
Odpovede prezidentského kandidáta Ivana Korčoka:  
 
1. Sú podľa Vás potreby a názory mladých ľudí dostatočne zohľadňované pri rozhodovaní vo 
vrcholnej politike (Vláda SR, NR SR) a prijímaní riešení, ktoré ovplyvňujú ich život? 
 
Mám dojem, že mladých ľudí u nás takmer nikto v politike nepočúva. Ja si myslím, že to nie 
je správne, preto sa v rámci svojej kampane stretávam s mladými ľuďmi po celom Slovensku. 
Myslím si, že hlas mladých ľudí by malo byť vo verejnom živote viac počuť a k tomu by som 
chcel prispieť aj z pozície prezidenta, ak by som dostal dôveru občanov.  
 
2. -5. Súhlasíte so znížením veku voličov na 16 rokov na Slovensku vo voľbách do samosprávy 
(miestne zastupiteľstvá, starostovia a primátori, VÚC), NRSR, Európskeho parlamentu, v 
prezidentských voľbách? Ak áno, prečo, ak nie prečo? 
 
Viem si to predstaviť rôzne úpravy volebného práva, vrátane zníženia veku voličov, ale tak 
ako pri ostatných dôležitých témach nabádam na to, aby všetkému predchádzala odborná 
diskusia.  
 
 


